

A  គុណភាពទីក្រុងរបស់អ្នក  គុណភាពរស់នៅ/ស្រុក  គុណភាពទម្រង់ & គ្រួសារ  គុណភាពជាន់ខ្ពស់  ផ្នែក \_\_\_\_\_

B ឈ្មោះដើមចោទ (បុគ្គលស្នើសុំការការពារ) ឈ្មោះចុងចោទ (បុគ្គលត្រូវបានចោទជាប់ពានធ្វើបាប) ឈ្មោះក្រៅរបស់ចុងចោទបើសិនជាមាន

ភេទ:  ប  ស

C  ខ្ញុំអាយុ 18 ឆ្នាំ ឬច្រើនជាង  ខ្ញុំអាយុក្រោម 18 ឆ្នាំ, និង \_\_\_\_\_ របស់ខ្ញុំ (សាច់ញាតិដើមចោទ)

បានដាក់ពាក្យបណ្តឹងនេះឱ្យខ្ញុំ  ចុងចោទអាយុ 18 ឆ្នាំ ឬលើស

G ដើមចោទ និងចុងចោទគឺ:  បច្ចុប្បន្ននេះនៅជាប្តីប្រពន្ធនឹងគ្នា  ធ្លាប់រៀបការជាមួយគ្នា  មិនរៀបការជាមួយគ្នា ប៉ុន្តែយើងជាញាតិទីបីដោយឈាម, រៀបការជាពិរិយស្នេហាចុងចោទជា  ជាឪពុកម្តាយនៃកូនម្នាក់ ឬក៏ច្រើនជាងម្នាក់  មិនជាប់សាច់ឈាមប៉ុន្តែរស់នៅក្នុងគ្រួសារតែមួយ  មានឬធ្លាប់មានទំនាក់ទំនងដើរ ឬក៏ធ្លាប់ពាក្យជាមួយគ្នា

D តាមការយល់ដឹងរបស់ខ្ញុំ, ចុងចោទមានកម្មសិទ្ធិដូចតទៅ: កាំភ្លើង, គ្រាប់កាំភ្លើង, ប័ណ្ណកាន់កាំភ្លើង, ហើយ/ឬក៏កាត់កាន់កាំភ្លើងតាមខ្លួន:

H តើដើមចោទមានកូនក្រោមអាយុ 18 ឆ្នាំ ដែរឬទេ?  ទេ  មាន  មាន ដើមចោទត្រូវបំពេញចំណុចដែលសមរម្យនៅទំព័រលេខ ២។

E តើមានសំណុំរឿងក្នុងតុលាការពីមុន ឬក៏នៅមិនទាន់ចប់នៅក្នុងរដ្ឋ ឬក៏ប្រទេសណាមួយដែលពាក់ព័ន្ធជាមួយដើមចោទនិងចុងចោទក្នុងរឿងលែងលះនោះ? មោឃៈកម្មអាពាហ៍ពិពាហ៍, ឧបត្ថម្ភពេលបែកគ្នា, ការបែកគ្នាស្របច្បាប់ ឬក៏បញ្ជាទប់ស្កាត់ការបំពានធ្វើបាប?  ទេ  មាន។ បើមាន, ជំរាបទៅតុលាការពីប្រភេទនៃសំណុំរឿង, ថ្ងៃខែឆ្នាំ និង(បើសិនជាមាន) លេខសំណុំរឿង

I នៅ ឬប្រហែល (ថ្ងៃខែឆ្នាំ) \_\_\_\_\_ ខ្ញុំរងនូវការបំពានធ្វើបាបនៅពេលចុងចោទ:  បានព្យាយាមបង្ក ឱ្យខ្ញុំមានគ្រោះថ្នាក់ដល់រាងកាយ  បានធ្វើឱ្យខ្ញុំរងគ្រោះថ្នាក់ដល់រាងកាយរបស់ខ្ញុំ  បានបង្ក ឱ្យខ្ញុំទទួលបានគ្រោះថ្នាក់ដល់រាងកាយ  ធ្វើឱ្យខ្ញុំរងគ្រោះថ្នាក់ដល់រាងកាយដោយកម្លាំង ការគំរាមកំហែង ឬសម្លាត់

**ចោតប្តូរចោយ ខ្ញុំស្នើសុំប្រកាសការពារ:**

1. ដាក់បញ្ជាឱ្យចុងចោទឈប់បំពានធ្វើបាបខ្ញុំ ដោយនាំទុក្ខមេឃ្លា គំរាមកំហែង ឬក៏ព្យាយាមធ្វើបង្កទុក្ខដល់ផ្លូវកាយខ្ញុំ ឬក៏ធ្វើឱ្យខ្ញុំខ្លាចមានគ្រោះថ្នាក់ដល់រាងកាយ ឬដោយប្រើកម្លាំង សម្លាត់ឬបង្ខំឱ្យខ្ញុំសេពសន្ថវៈជាមួយ

2. ដាក់បញ្ជាឱ្យចុងចោទមិនឱ្យទាក់ទងខ្ញុំ លុះត្រាតែត្រូវបានអនុញ្ញាតដោយតុលាការ។

3a. ដាក់បញ្ជាឱ្យចុងចោទចាកចេញ ហើយនៅឱ្យឆ្ងាយពីកន្លែងខ្ញុំរស់នៅ: *មើលក្រដាសព័ត៌មានសម្ងាត់របស់ដើមចោទ។* បើសិនជាជាផ្ទះជួល(អាជ្ញាធរ) ឬក៏អគារពហុគ្រួសារ ចូរតូស(លេខ)ទីនេះ។

3b. ដាក់បញ្ជាឱ្យចុងចោទចាកចេញ និងនៅឱ្យឆ្ងាយពីកន្លែងធ្វើការរបស់ខ្ញុំ: *មើលក្រដាសព័ត៌មានសម្ងាត់របស់ដើមចោទ។*

3c. ដាក់បញ្ជាឱ្យចុងចោទចាកចេញ និងនៅឱ្យឆ្ងាយពីសាលារៀនរបស់ខ្ញុំ: *មើលក្រដាសព័ត៌មានសម្ងាត់របស់ដើមចោទ។*

4a. ដាក់បញ្ជាថា កុំឱ្យគេឃើញអាស័យដ្ឋានរបស់ខ្ញុំក្នុងក្រដាសបញ្ជានេះ។

4b. ដាក់បញ្ជាថា កុំឱ្យគេឃើញអាស័យដ្ឋានកន្លែងធ្វើរបស់ខ្ញុំក្នុងក្រដាសបញ្ជានេះ។

4c. ដាក់បញ្ជាថា កុំឱ្យគេឃើញអាស័យដ្ឋានសាលារបស់ខ្ញុំក្នុងក្រដាសបញ្ជានេះ។

J  5. ដាក់បញ្ជាឱ្យចុងចោទបង់ប្រាក់ចំនួន \$ \_\_\_\_\_ ជាសំណងសំរាប់ការខាតបង់ដែលបណ្តាលពីទង្វើនៃការបំពានធ្វើបាបនេះផ្ទាល់:

6. ដាក់បញ្ជាឱ្យចុងចោទ ដែលមានកាតព្វកិច្ចតាមផ្លូវច្បាប់នោះ ឱ្យបង់ថ្លៃការឧបត្ថម្ភដល់ខ្ញុំ។

7. ដាក់បញ្ជាឱ្យមានការសម្រួលដូចបានស្នើសុំក្នុងទំព័រទី ២ នៃបណ្តឹងនេះទាក់ទងទៅនឹងកូន ឬកូន។ របស់ខ្ញុំដែលជាអតីតជន។

8. ដាក់បញ្ជាដូចតទៅ: \_\_\_\_\_

9. ដាក់បញ្ជាឱ្យមានការសម្រួលដូចដែលខ្ញុំបានស្នើសុំ លើកលែងតែការឧបត្ថម្ភជាបណ្តោះអាសន្នសំរាប់ខ្ញុំនិង/ឬកូន(ៗ) របស់ខ្ញុំ ហើយនិងសំរាប់សងថ្លៃការខូចខាតដោយមិនបានឱ្យដំណឹងជាមុនទៅចុងចោទ ដោយសារតែវាអាចប្រឈមមុខនឹងភាពគ្រោះថ្នាក់ពីការបំពានធ្វើបាប។ ខ្ញុំយល់ថា បើតុលាការចេញបញ្ជាបណ្តោះអាសន្ននេះ តុលាការនឹងកំណត់ពេលដើម្បីសវនាការមួយក្នុងរយៈពេល ១០ ថ្ងៃនៃថ្ងៃការងារដើម្បីសម្រេចមើល ថាតើបញ្ជាបណ្តោះអាសន្ននោះគួរតែបន្តទៅទៀត ហើយខ្ញុំត្រូវតែមានវត្តមានក្នុងតុលាការនៅថ្ងៃនោះឬអត់ បើសិនជាខ្ញុំប្រាថ្នាចង់ឱ្យបញ្ជានោះត្រូវតែបន្តទៅទៀត។

កាលបរិច្ឆេត សូមចេញចំពេញសម្រាប់ស្នើសុំទាញខ្លួននៃក្របខណ្ឌនេះ

ហត្ថលេខារបស់ដើមចោទ y

នេះគឺជាស្នើសុំបញ្ជារឿងរដ្ឋប្បវេណីដើម្បីការពារដើមចោទពីការបំពានធ្វើបាបទៅអនាគត។ សកម្មភាពចុងចោទអាចត្រូវបានចាត់ទុកថាជាការបំពានច្បាប់ប្រឆាំងនឹងសិទ្ធិរបស់ខ្ញុំ បើសិនជាខ្ញុំបានបំពានច្បាប់បណ្តឹងបទឧក្រិដ្ឋ លោក-អ្នកអាចពិភាក្សាជាមួយការិយាល័យរដ្ឋអាជ្ញាធរនៅក្នុងតំបន់ដែលការបំពានធ្វើបាបនោះត្រូវបានចោទជាបំពានកើតឡើង។